
Gårda Brygga Vägförening, Styrelsemöte 29/9-08 

Närvarande: Carina, Christer, Roland, Anette, Magnus 

1. Ordföranden öppnar mötet. 
 

2. Anette väljs till justerare. 
 

3. Protokoll från årsmötet är upprättat och justerat. Christer översänder 3ex undertecknade protokoll 
till Carina för distribution till myndigheter. 

 
4. Protokoll från årsmöten, verksamhetsberättelser, investeringsplaner, ekonomiska redogörelser om 

hur medlemmarnas medel disponeras, stadgar samt hur styrelsen kontaktas läggs ut på hemsidan. 
Magnus mailar aktuella dokument till Jan Strannegård som lägger in på www.gardabrygga.se. 

 
5. Beslut om höjning av årsavgiften togs på årsmötet vilket innebär 

1500:- för året runt boende, 975:- för sommarboende samt 165:- för tomter. 
 

6. Årsmötesfråga angående grusning av Ängsvägen åtgärdas samtidigt med övrigt underhåll våren 
2009. Vatten i källare på Strandvägen åtgärdas i samband med upprustning av väg. 
 

7. Populistisk text upprättas för införande på hemsida med information om t.ex. regler för parkering, 
trädröjning, hastigheter samt skyltning. 

 
8. Ekonomisk plan upprättas efter att utfall på årsavgifter och årsmötets önskan om takt på 

nyasfaltering fastställs. Kassan är på 450.000:-. Avsättning för underhåll med 80.000:- och 
oförutsedda utgifter på 50.000:- ger en budget på 320.000:- till upprustning av vägar 2009. 

 
9. Inventering av vägstandard och uppdatering av fastighets status (året runt / sommar / tomt) samt 

ev avstyckningar utförs i samband med nästa styrelsemöte. 
 

Sekreterare   Ordförande   Justerare 
 

Magnus Hagman  Christer Lysell   Anette Regelbom 


